

# YVONNE PRÄGER

**Yvonne Praeger's oil paintings are dedicated to flora and fauna. Using the blow-up effect, she mainly creates realistic depictions of flowers in large formats.**

Yvonne Praeger was born in Essen and grew up near Cologne. After training as a design assistant and working in advertising agencies and companies, she has lived in Switzerland since 2008. She began intensive studies in oil painting with Mireille Desroches (Lausanne) and deepened her knowledge by studying contemporary painting in Ueberlingen. In 2020 she opened her own studio in Berlingen.

In addition to oil painting, Praeger works intensively with other techniques such as encaustic, pastel and acrylic. Her art captures the uniqueness and beauty of nature in snapshots and encourages the viewer to take a closer look. Through the use of colour, light and shadow, the artist creates a three-dimensional reality on the canvas.



Yvonne Praeger: Elegance II / oil on canvas, 100x140cm

# YVONNE PRÄGER

**Die Künstlerin Yvonne Präger widmet sich in ihren Ölgemälden der Flora und Fauna. Mit dem Blow-up-Effekt schafft sie vor allem realistische Darstellungen von Blumen in großen Formaten.**

Yvonne Präger wurde in Essen geboren und ist in der Nähe von Köln aufgewachsen. Nach einer Ausbildung zur gestaltungstechnischen Assistentin und Tätigkeiten in Werbeagenturen und Unternehmen lebt sie seit 2008 in der Schweiz. Sie begann ein intensives Studium der Ölmalerei bei Mireille Desroches (Lausanne) und vertiefte ihre Kenntnisse durch ein Studium der zeitgenössischen Malerei an der Freien Kunstakademie Überlingen. Im Jahr 2020 eröffnete sie ihr eigenes Atelier in Berlingen.

Neben der Ölmalerei beschäftigt sich Präger intensiv mit anderen Techniken wie Enkaustik, Pastell und Acryl. Ihre Kunst fängt die Einzigartigkeit und Schönheit der Natur in Momentaufnahmen ein, hält sie fest und regt den Betrachter zum genauen Hinsehen an. Durch den Einsatz von Farbe, Licht und Schatten schafft die Künstlerin eine dreidimensional wirkende Wirklichkeit auf der Leinwand.



Yvonne Praeger: Magnificent I / oil on canvas, 60x80cm